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Abstract (en)
1. Insulation for a hard stone roofing, which insulation preferably consists of laminated rigid foam boards which can be fastened abutting each
other on the rafters and bear roof battens as retainers for the hard stone roofing, characterized in that the abutting faces of the rigid foam boards
(4) parallel to the roof battens (7) are designed as mutually opposite wedge-shaped projections (5) or recesses (6) adapted to the wedge-shape,
angular extensions (8) of roof battens (7) supported on the top side of the rigid foam boards (4) reaching over the projections (5) and receiving
angles (2), which can be fastened on the rafters (1) protruding into the recesses (6).

Abstract (de)
Die Hartschaumplatten (4) sind aneinander stossend auf den Dachsparren (1) befestigbar und tragen Dachlatten (7) als Halter für die
Hartsteinschicht. Die gegenüberliegenden Längsflächen (5,6) jeder Hartschaumplatte (4) sind als keilförmige Vorsprünge (5) oder der Keilform
angepasste Aussparungen (6) ausgebildet, so dass die Hartschaumplatten (4) an den Längsstössen (5,6) ineinander eingreifen. Über die
Vorsprünge (5) der Hartschaumplatten (4) greifen winkelförmige Ansätze (8) von sich auf der Oberseite der Hartschaumplatten (4) abstützenden
Dachlatten (7), während in die Aussparungen (6) auf den Dachsparren (1) befestigbare Aufnahmewinkel (2) ragen.
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